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内容概要

亲爱的同学：
 这是一柄神奇的金钥匙，为你打开通向桂冠的大门；
这是一座心灵的桥梁，连接着你高远的志向、你的梦想和你书海搏击的身姿。

在新学期到来之际，《教材全析》带着春雨名师的体温，带着春雨入殷殷的嘱托与期盼，悄然来到你
的身边。

依据最新《课程标准》，将各学科的全部重点、难点、疑点和易错点一网打尽，全方位的精细讲解与
分层级的梯度练习无缝对接——《教材全析》事半功倍的奇妙功效将让你在使用途中渐次感知。

　　也许，你是“春雨教育”图书的老朋友；也许，你是春雨人的新相识，选择了怀抱理想的春雨人
，选择了曾托举数千学子成功跨入清华、北大之门的“春雨教育”品牌图书，你就选择了快乐的学习
历程，选择了胜利的桂冠，选择了梦想的成功!
　
关注“春雨奖学计划”吧。
如果你成功了，别忘了让我们分享你的经验和喜悦。
我们盼望你成为“龙虎榜”中的一员，盼望你的照片和你的学习感悟成为激励下一届同学的生动资料
。

　 你搏击的路上，有《教材全析》一路相伴，那是春雨人在为你的拼搏加油，那是春雨人在为你的成
功喝彩。
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书籍目录

Unit1 My name s Gina
Unit2 Is this your pencil？

Unit3 Thisis my sister
Unit4 Wheres my backpack？

Unit5 Do you have a soccer ball？

Unit6 Do you like bananas？

Unit7 How much are these pants？

Unit8 When is your birthday？

Unit9 Do you want to go to a movie？

Unit10 Can you play the guitar？

Unit11 What time do you go to school？

Unit12 My favorite subject is science
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章节摘录

　　Americans love sports——they love to play them， to watch them on television and totalk about them. But
this hobby sometimes has serious results-at least to the players. Fo~example， when people pay tennis，
sometimes they hurt their elbow （ 肘部 ） and in this waythey develop"tennis elbow". Also it is easy to hurt a
knee in a football game. These in-juries（ 损伤 ） happen while the player is having fun，but they still hurt.　
　A few months ago， Kathleen Simmons， who loves playing volleyball， hurt her knee ina volleyball game.
Her doctor told her that she needed a very difficult operation （手术）or she might not be able to play again. She
felt very sad and didnt know what to do.　　Then Simmons learned about" video operation". With the help of this
new sciencein. medicine， doctors can now repair many injuries and get people back on the playingfield and back
to their jobs much faster. Simmons found a hospital that was using thisnew science and went to see the doctor
there. The doctors told her the operation couldhelp.　　For this operation， her doctor didnt have to open her
knee. Instead he put a verysmall camers lens（镜头） inside her knee. The lens sent back pictures，which
appearedon a television screen. As he worked， he could see the inside of her knee on the TV. With the help of the
large pictures on the screen， the doctor knew exactly what to do whenhe was making the repairs.　　......
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